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Protokoll nr 4 fört vid 

Medlemsmöte PRO Skallsjö 2021-12-07 
 

Närvarande: 80  medlemmar 
 
 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Ulf Hiller hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  
 

2. Godkännande av dagordning 
Förslag till dagordning godkänns. 
 

3. Val av två protokolljusterare 
Till att justera dagens protokoll föreslås och väljs Kalle Oldenqvist och Kajsa 
Ryttinger. 
 

4. Ordförande har ordet 
Ulf gör en kort tillbakablick av året. Under våren låg verksamheten nere. Inför 
hösten planerades aktiviteter igen och en hel del har också genomförts. 
Föreningen har ett 40-tal aktiva funktionärer i olika verksamheter. Mötet gav 
dem en stor applåd för deras arbetsinsatser och engagemang för utan dessa 
insatser skulle vare sig planering eller genomförande kunna fungera. 
Ulf vill också uppmärksamma dem som varit medlemmar och aktiva i föreningen 
under många år. 
 

5. Pågående studieverksamhet 
Kjell presenterar den pågående studieverksamheten och sin planering inför 
våren. Han tackar också alla cirkelledare som lägger ner ett stort arbete. 
 

6. Inkomna skrivelser/rapporter 
Monica upplyser om att frågor kring pandemin, vaccinationer etc inte ska ställas 
till Lerums kommun utan till vgregionen. Svar på frågor om aktuella restriktioner 
kan man hitta på folkhälsomyndigheten.se. 
Som brukare inom stöd och omsorg har man ingen möjlighet att avböja besök av 
ovaccinerad personal utan att avböja insatsen helt. Kommunen får inte 
omplacera ovaccinerade vårdpersonal annat än för särskilt sköra vårdtagare.  
Förvaltningen har dock fått i uppdrag att utreda möjligheten att omplacera 
personal i vårdnära arbete samt att kräva vaccination vid nyanställning. 
PRO Skallsjö har tilldelats ytterligare 19 343 kr i föreningsbidrag i år enligt en 
fördelningsmodell kommunen gjort med anledning av att inte de avsatta medlem 
fördelats ut på grund av pandemin. 
Badet i Parasollen kommer att öppna i privat regi i januari 2022. 
Beredningen för välfärd för unga, vuxna och äldre kommer att komma ut med en 
ny enkät avseende vilka frågor de ska fokusera på härnäst. Tidigare fokusområde 
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var boende för äldre och i den frågan har beredningen lagt fram ett förslag till 
kommunstyrelsen. 
 

7. Övriga frågor 
Lisbeth Björkander informerar om att hon fått in 8 000 kr till föreningen genom 
hennes försäljning av Enjoyhäften. 
 

8. Avslutning 
Ordföranden tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
 
 
Mötet inleddes med luciatåg med elever från Uddaredsskolan. 
 
Efter mötet avnjuts adventsfika och därefter lottdragning med extra många 
vinster. 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Monica Hellström 
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